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The manifestations of the mask in "*The alienation of
Khaled Abu Khaled
-Passing the thousand nights begins with a single step-"'
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Résumé:

Le poete contemporain a eu recours & des méthodes et techniques
- directes ou indirectes - a travers lesquelles il traduit ses positions, enjeux et
enjeux de I'numanité en général. Parmi ces phénomenes et techniques figure
la technique du masque, qui est un phénomene artistique moderne. Le poéme
arabe moderne et contemporain a imposé a son créateur un style distinctif de
traitement du monde qui l'entoure, il a donc trouvé dans la technique du
masque une couverture qui lui permet s’exprimer librement et juger les
lacunes de I'ére moderne. Alors, quels sont les masques que le poéte
palestinien « Khaled Abu Khaled » a choisi pour s'exprimer ?
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Mots-clés: le masque, Khaled Abu Khaled, Ettaghriba, les mille nuits,
histoire, mythe.

Abstract:

The contemporary poet has resorted to methods and techniques -direct or
indirect- through which he translates his positions, issues and issues of
humanity in general. Among these phenomena and techniques is the
technique of the mask, which is a modern artistic phenomenon. The modern
and contemporary Arabic poem imposed on its creator a distinctive style of
treatment of the world around him, so he found in the technique of the mask
a cover that allows him to express himself freely and judge the shortcomings
of the modern era.

So, what are the masks that the Palestinian poet “Khaled Abu Khaled” has
chosen to express himself?

Keywords: the mask, Khaled Abu Khaled, Ettaghriba, the thousand nights,
history, myth.
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